

التعديل المقترح النظام الأساسي لشركة الجرافات البحرية الوطنية ش.م.ع (الشركة)

Proposed Amendment to the Articles of Association of National Marine Dredging Company PJSC (the Company)

Article	After amendment	Before amendment	بعد التعديل	قبل التعديل	رقم المادة
Article (6)	The issued share capital of the Company is 844,379,653 United Arab Emirates Dirhams (AED) divided into 844,379,653 shares with a nominal value of One United Arab Emirates Dirham (AED 1) for each share, paid up in full.	The issued share capital of the Company is eight hundred and twenty five million United Arab Emirates Dirhams (AED 825,000,000) divided into eight hundred and twenty five million (825,000,000) with a nominal value of One United Arab Emirates Dirham (AED 1) for each share, all of which are cash shares and paid up in full	حدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ (844,379,653) درهم إماراتي موزعة على (844,379,653) سهم بقيمة إسمية قدرها (1) درهم إماراتي واحد لكل سهم مدفوع بالكامل.	حدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ (825,000,000) ثمانمائة وخمسة وعشرون مليون درهم إماراتي موزعة على (825,000,000) ثمانمائة وخمسة وعشرون مليون سهم بقيمة إسمية قدرها (1) درهم إماراتي واحد لكل سهم مدفوع بالكامل وجميعها أسهم نقدية.	المادة (6)